

September 18-20, 2025 Euroson School GIUS Berlin

BICUS and CampusACADEMY hosted the 2nd Euroson School in Gastrointestinal Ultrasound from September 18-20. Twelve speakers from three countries (Germany, Norway, and Rome) presented a broad spectrum of ultrasound diagnostics, particularly in the intestines. A hands-on area with ten workstations offered the 52 participants from 22 countries excellent opportunities to practice. Selected IBD patients were given live demonstrations by local colleagues. The entire gastrointestinal tract was covered in ultrasound anatomy, examination techniques, and pathology. The participants gained many ideas for their future work.

An evening spent together on the Spree River in pleasant late summer weather showed the guests Berlin at its best. The Euroson School was excellently organized by the CampusACADEMY team, and the course directors, Professor Gilja and Professor Nürnberg, agreed to repeat this program for international participants in two years.

DN

18.-20. September 2025 Euroson School GIUS Berlin

BIKUS u. CampusACADEMY luden zum 18.-20. September zur 2. Euroson School Gastrointestinaler Ultraschall ein. 12 Referenten aus 3 Ländern (D, N, Rom) bereiteten ein breites Spektrum der Ultraschalldiagnostik insbesondere am Darm vor. Eine hands-on Area mit 10 Plätzen bot den 52 Teilnehmern aus 22 Ländern gute Übungsmöglichkeiten. Durch niedergelassene Kollegen konnten ausgewählte CED-Patienten live demonstriert werden. Der gesamte Magen-Darmtrakt wurde in Sonoanatomie, Untersuchungstechnik und Pathologie abgehandelt. Die Teilnehmer konnten viele Anregungen für Ihre weitere Tätigkeit mitnehmen.

Ein gemeinsamer Abend auf der Spree bei angenehmen Spätsommerwetter zeigte den Gästen Berlin von der schönsten Seite. Die Euroson School wurde hervorragend organisiert vom Team der CampusACADEMY und die Kursdirektoren Professor Gilja u. Prof. Nürnberg waren sich einig, dieses Angebot für internationale Interessenten in 2 Jahren zu wiederholen.

DN

Programm

Bilder